
 

Verslag Algemene Leden Vergadering Geesterens Belang d.d. 25 april 2024 
Locatie: HERTenHoeve, Geesteren 
Aanwezig: 40 leden, conform presentielijst. 
 
1. Besluitenlijst ALV 2022 wordt unaniem goedgekeurd. 
 
2. Jaarverslag 2023 
Het jaarverslag is dit jaar niet alleen via de website kenbaar gemaakt, maar is door middel van een 
prachtige uitklapbare full colour brochure huis aan huis verspreid. 
 
3. Financieel Jaarverslag 2023 en Begroting 2024 
-  Deze worden beiden toegelicht en vastgesteld. 
-  Vergadering bepaalt dat de jaarlijkse contributie ongewijzigd op € 9 per jaar per lid blijft. 
-  Contributie zal per persoon gaan gelden, niet meer per huishouden (zie; punt 6 Statuten). 
 
4. Verslag Kascommissie 
De kascommissie, bestaande uit Gerbert Kleine en Ton Trel, hebben de financiële stukken en 
rapportages akkoord bevonden en derhalve verleent de vergadering de penningmeester décharge. 
Ton Trel is aftredend als lid kascommissie. Leontina Wolterink neemt zijn plaats in. 
 
5. Bestuur 
Voorzitter doet verslag over de samenstelling van het bestuur: 
 
Lies Waltz is tussentijds afgetreden. 
 
Voorts neemt Geesterens Belang (GB) tijdens deze ALV afscheid van twee zeer gewaardeerde en 
buitengewoon kundige bestuurders: Rick Lubberdink treedt na 12 jaar af en Thom Oltvoort doet 
hetzelfde na 8 jaar. Voorzitter staat, door middel van een korte speech, bij de verdiensten van 
beiden stil en overhandigd onder enorme dankzegging een fraaie bos ruikers en een schaal 
gemaakt door Job Heykamp. 
 
Tevens wordt er een oproep gedaan voor nieuwe bestuursleden, dan wel mensen die in een 
werkgroep een bijdrage willen leveren aan een specifiek evenement. Dit om de continuïteit van GB 
te borgen. 
 
6. Statuten 
De Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBRT) is sinds 2021 van kracht. Dit betekent dat 
ook de statuten van verenigingen hierop moeten aansluiten. Dat is voor GB niet anders. De 
secretatis geeft de ALV hier uitleg over. De nieuwe statuten zijn in concept  - ter informatie en 
inspraak -  via de website en GB nieuwsbrief tijdig kenbaar gemaakt. Ook het agendapunt 
‘statutenwijziging’ is ruim op tijd huis aan huis en via nieuwbrief en via website verspreid. Deze 
statutenwijzigingen mogen dus officieel in stemming gebracht worden. Er zijn geen reacties 
binnengekomen. De ALV stelt de nieuwe statuten unaniem vast (40 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen, 0 onthoudingen).  
Voorzitter Jolanda Luimes en secretaris Margon Müller zullen op korte termijn een afspraak maken 
met notaris Kraayenhof om de statuten definitief te wijzigen. Vanaf dan zijn ze van kracht. Ze zullen 
ook meteen gepubliceerd worden op de website. 



 

7. Lidmaatschap 
Als gevolg van de WBRT (en de hierop aangepaste statuten), is het niet langer mogelijk dat het 
lidmaatschap per huishouden gaat. Dit kan uitsluitend nog per persoon. Dat is op zich ook logisch 
want een huishouden kan een ongedefinieerd aantal mensen bevatten en bij wet moet duidelijk zijn 
wie er lid is (en wie er stemrecht heeft). 
 
De ledenlijst zal derhalve moeten worden aangepast en opgeschoond. Dat wordt een hele klus, want 
per lid moet worden vastgesteld ‘wie’ er lid is. Elk lid/huishouden ontvangt komende tijd een brief 
waarin dit wordt uitgelegd en welke informatie nodig is. 
 
Secretaris licht toe dat leden van GB in Geesteren woonachtig moeten zijn. Mensen die buiten de 
gemeente wonen (bijvoorbeeld oud-inwoners) en toch onderdeel willen zijn van GB, worden 
derhalve aangemerkt aan donateur. 
 
8. Geesteren Spreekt 
Het bestuur wil een langere termijn visie ontwikkelen voor Geesteren. Om deze zo breed mogelijk 
te laten dragen, wil het in gesprek met diverse doelgroepen. Denk hierbij aan jongeren, jonge 
ouders/gezinnen, de categorie 50 plus en senioren. Uitgelegd wordt dat hiertoe per focusgroep (van 
ongeveer 15 mensen) een speciale bijeenkomst wordt georganiseerd en aan de hand van vragen en 
thema’s wensen en ervaringen worden gedeeld. Dit project gaat na de zomer van start. 
 
9. Rondvraag 
Ruurd Walinga vraagt of er nog Geesterense vlaggen verkrijgbaar zijn. Dit wordt direct gecheckt bij 
de Oranjevereniging en nog diezelfde avond ontvangt Ruurd gegevens over waar een vlag te 
bestellen. 
 
Jan de Jong vraagt hoe het staat met beheer van de Hervormde Kerk. Voorzitter legt uit dat de 
gesprekken over het toekomstige beheer nog lopen met de PG De Wijngaard. GB zet zich in om het 
gebouw te behouden voor Geesteren. Gerwin Roelofsen vraagt of dit betreft de toren of het schip 
van het kerkgebouw. Voorzitter geeft aan dat het om het schip gaat. De toren is eigendom van de 
gemeente.  
  
Wim Geerdink wil graag dat GB bij de gemeente druk blijft uitoefenen over de kwaliteit van de 
fietspaden. Voorzitter legt uit dat gebreken altijd digitaal kunnen worden gemeld bij de gemeente 
(afd Openbare Ruimte). 
Gerbert Kleine vult aan; je kunt ook melding maken bij de gemeente via de Buitenbeter App, tip van 
Gerbert: gebruik vooral juridische taal. 
  
Gerwin Roelofsen vraagt naar de status van de Japanse Duizendknoop in het Vrijheidsbos. Jolanda 
Luimes geeft namens het Vrijheidsbos antwoord op de vraag, conclusie is dat het de goede kant op 
gaat.  
 
Sluiting 
Na een prachtige presentatie van de eigenaren van HERTenHoeve, dankt voorzitter Ruud en Ester 
Geerligs voor hun enorme gastvrijheid op deze prachtige locatie. 

 


